



ACTA CONSELL DE BARRIS

Exp. 2023/005922

Data:	5/03/2025
Lloc:	Saló de Plens Ajuntament
Hora	19.09 h

ASSISTENTS

Nom	Cognoms	Entitat/Departament
Emma	Duran Pujol	Ajuntament/Presidenta/ Regidora Participació ciutadana, Cultura i Benestar Social
Ferran	Cerdeira Casals	Ajuntament/President suplent - Regidor aigua i energia/Festes
Montse	Muñoz Montoro	Ajuntament/Coordinadora
Lidia	González Yáñez	Ajuntament/Secretària
Josep	Sans Farré	APP Finca Oasis
José	Gallardo Oña	AV La Central – L'Olivera
Antonio	Piris Fernández	AV La Rambla-Eixample
Núria	Artola González	AV Les Planes
Pere	Martínez Riera	AV Ribes Blaves
Laura	Bisbal	AV Ribes Blaves
Albert		Seguretat Ciutadana
Xavi		Seguretat Ciutadana

OÏENTS

Nom	Cognoms	Entitat/ Departament
David	De la Torre Soriano	AV La Rambla-Eixample
Joaquín	Bernabeu González	AV La Central-L'Olivera

EXCUSA ASSISTÈNCIA

Nom	Cognoms	Entitat/Departament
Griselda	Sanahuja i Escribà	AV Casc Antic

Ordre del Dia

1. Aprovació de l'acta anterior
2. Subvenció de concurrència 2025
3. Planificació de les festes de Barri
4. Recordatori sol·licitud d'autoritzacions
5. Pròrroga dels convenis cessions d'ús locals
6. Altres informacions de les entitats i de l'Ajuntament
7. Precs i preguntes

Desenvolupament del Consell

A les 19.09 hores, del dia 5 de març de 2025, comença el Consell de Barris al Saló



de Plens de l'Ajuntament d'Olesa de Montserrat.

La regidora Emma Duran comença l'acte amb el següent punt de l'ordre del dia.

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior

Es dona compte de l'acta de la sessió anterior i s'aprova per unanimitat.

2. Subvenció de concurrència 2025

L'Emma fa una introducció sobre les subvencions de concurrència 2025.

La Montse Muñoz fa una revisió completa del model de subvenció on indica que no hi ha canvis substancials.

Explica els canvis a nivell vocabulari, la idea és intentar facilitar al màxim la informació i fer la fase de sol·licitud més fàcil. Ahir es va aprovar la convocatòria, però encara no està. S'informarà, un cop estigui publicada. L'endemà, de la seva publicació, es comença a comptar els quinze dies hàbils per poder fer la sol·licitud al departament corresponent. Informa que si s'entra al web Municipal, està el model nou d'aquest any amb la revisió feta del llenguatge inclusiu. Per assegurar que és el model correcte a la casella desplegable del departament cal que surti, entre d'altres, el departament d'Educació. Es pot anar omplint, però fins que no avisem no el podeu presentar.

Heu d'escollir el departament de Festes i poseu l'any 2025. Omplir les fulles del número 1 al 10 i adjunteu el rebut d'assegurança i el balanç econòmic de l'any anterior.

Si ha canviat junta, abans de presentar el model, s'ha d'actualitzar al Registre Municipal d'Entitats, així s'evita haver de fer requeriment. Es fa recordatori que s'ha de tenir un any d'antiguitat i que tots els fulls estiguin signats correctament amb les caselles necessàries marcades. La casella de persones físiques no cal clicar-la.

S'ha d'explicar els projectes i els objectius perquè hi ha professionals que el llegeixen i no el coneixen.

S'ha de ser pràctic amb el que conté el projecte i s'ha d'omplir amb la informació que dona punts, per facilitar el treball.

La despesa i els ingressos han de quadrar, molt important. Si no quadrar es posa en vermell.

S'ha de presentar un projecte en concret, que pot tenir diverses activitats. No es pot demanar més del 50%. S'ha de justificar el doble de l'import i sempre s'ha de guardar una còpia sense signar per poder fer després la justificació.

La Montse explica com es puntua la valoració del projecte. Heu de mirar bé les bases per veure els 24 punts a què es dona. Quan expliqueu el projecte expliqueu aquesta informació inclosa en els punts.

El Ferran comenta que la subvenció va dirigida específicament a Associacions de veïns.

La Montse informa que s'han posat dos criteris nous:

Treball compartit entre entitats i col·lectius prioritaris per la regidoria (tema inclusió) a tenir en compte.

Consum responsable de mesures per garantir que no es venen alcohol als menors a les festes de barri i tema violència i tema mobilitat.



S'ha de vigilar per no haver de fer requeriment per no paralitzar la línia i que no es pugui fer la mesa avaluadora, ja que amb el requeriment hem d'esperar uns dies i després de contestar al requeriment es torna a revisar la documentació.

El Ferran comenta que s'ha revisat com va anar l'any passat perquè l'AV la Rambla va tenir els diners abans de la Festa Major.

El Pitús, APP Finca Oasis diu que ell mira el requeriment de l'any anterior per aprendre dels errors, per mirar on s'ha fallat.

El Ferran comenta que és millor enviar la documentació al departament per poder-lo revisar abans d'enregistrar-la per la seu electrònica.

La Montse comenta que s'ha de mirar els criteris per redactar els projectes. També estaria molt bé planificar festes de Barris juntament amb altres Entitats.

La Núria, AV les Planes comenta que ells ja han parlat amb els Custus, Drac Olivé i els Gegants.

El Ferran comenta que per qualsevol dubte es pot preguntar a l'Administrativa i si no contesta podeu preguntar a un altre companya o envieu un mail.

3. Planificació de les festes de Barri

El Ferran pregunta com queden les Festes de Barris aquest any. Els assistents informen de les dates previstes per les seves festes:

Piris, AV la Rambla: 27-28-29 de juny

Núria, AV les Planes: 5 juliol

Joaquín, AV la Central: 18-19 juliol

Pere, AV Ribes Blaves: 26-27 juliol

Pitús, APP Finca Oasis: 1-2 i 3 d'agost i 30 d'agost.

L'Emma comenta que estan totes ben repartides. Si hi ha qualsevol canvi, podeu informar.

4. Recordatori sol·licitud d'autoritzacions

La Montse comenta que directament relacionat amb el que hem parlat de les Festes de Barris, ja podeu demanar l'autorització. Poseu el departament i anar omplint el document amb el material que necessitareu. Heu d'anar sol·licitant l'autorització i el material perquè hi ha més entitats que fan més coses i hi ha molta competència pel material.

La Núria, comenta que per la Festa de Pasqua han demanat l'autorització amb el model i també han sol·licitat la cadira Joëlette, que com que no apareix al llistat de material l'ha especificat en un altre casella, als camps oberts.

La Montse comenta que l'important és entrar en temps i forma i si ho necessiteu



ens podeu trucar per no deixar cap material sense demanar.

En referència a la burra comenta que s'ha arreglat, però no sabem quant de temps aguantarà perquè ja té molt de temps i que mentre funcioni continuarem cedint-la.

El Pitus comenta si l'Ajuntament pot llogar una.

El Ferran informa que l'Ajuntament té un material que ofereix i si en un moment es fa malbé no podem fer res.

El David, AV la Rambla comenta que per segons quina activitat no es necessita la burra.

La Montse comenta que estem subjectes a què no es trenqui.

El Ferran comenta que de moment no tenim diners per la compra d'una burra, però que es té present.

El Pitus comenta que és possible que s'agafi amb l'enllumenat públic.

La Montse comenta que parlarà, amb temps, amb el personal encarregat de l'electricitat perquè ho miri.

El Joaquin comenta que l'any passat van tenir un problema amb el soroll de la burra amb el veïnat.

El Piris comenta que l'encarregat de l'enllumenat de l'Ajuntament sols anar i veure on posar els punts de llum, etc.

El Ferran comenta que quan es contracta a algú se sol demanar la potència que necessiten per si no cal burra i només funciona amb el punt de llum.

L'Emma proposa que es preguntin a l'encarregat de la llum i informar de les potències que necessiteu.

El Pitus comenta que l'any passat va tirar de l'endoll del local.

5. Pròrroga dels convenis cessions d'ús locals

La Montse comenta que l'any passat es va fer una addenda. Ara passarà el mateix, s'enviarà un correu amb les frases que heu de posar a la instància, en genèric. Si algú té dubtes a l'hora de mirar el conveni ens pot trucar. Informa que es pot renovar si no hi ha canvis substancials. L'heu de revisar bé. Un canvi substancial, per exemple, és tenir 5 hores i demanar 20 hores.

6. Altres informacions de les entitats i de l'Ajuntament

L'Emma informa que l'AV Poble Sec, actualment, s'ha dissolt i ja no existeix. Fa molta pena. Agraïeu a vosaltres, com entitats, que estigueu molt actives. No hi ha hagut més remei i s'ha hagut de tancar.

Es pregunta si es vol comentar alguna cosa del barri.

DOCUMENT ACTA - ACTA	ÒRGAN Serveis Personals	EXPEDIENT 2023/005922
Codi Segur de Verificació: ca4b0d54-d95f-46e6-be32-3b186db619a5 Origen: Administració Identificador document original: ES_L01081477_2025_3357614 Data d'impressió: 06/06/2025 14:41:16 Pàgina 5 de 5		
SIGNATURES 1.- Emma Duran Pujol (TCAT) (Regidora de Participació Ciutadana), 06/06/2025 11:52		



El Piris i el David tenen problemes amb el camió de correus i el del Bon Àrea en relació amb les pilones. Comenten si es podrien treure.

El Xavi, Seguretat Ciutadana comenta que ho porta el departament de Mobilitat i s'està mirant una proposta.

El carrer és per al vianant. Aquestes pilones estan funcionant perquè hi ha acadèmies de repàs. S'haurà de fer altres coses i s'haurà d'adaptar. Són més coses que abans no hi eren al Carrer Lluís Puigjaner.

El Ferran comenta que es recull la proposta i es parlarà amb el departament de Mobilitat.

El Pitus comenta que quan estaciones a la zona de la sirena ja trepitges les pilones.

El Joaquin, també comenta que al carrer progrés quan gira el Monbus és un perill.

7. Precs i preguntes

La Núria pregunta si hi ha transport escolar per les escoles públiques, si hi hagués demanda es podria fer.

El Xavi comenta que tot bus urbà passa abans de temps per les parades, es va adaptar fa dos-tres anys.

El Joaquin, comenta que hi ha dues coses: el bus urbà a l'hora d'anar al Daina arriba just de temps pel tema del tràfic. N'hi ha horaris que van abans, però no es poden ajustar. També comenta que hi ha zones que no es puja ningú. Es fa a demanda, es demana que hi passin i va expressament. També comenta que per la joventut poden accedir a la T-16.

El Ferran recorda que el nostre municipi és a 15 minuts de qualsevol centre escolar.

El Pitus comenta que a l'última reunió amb l'alcalde van comentar que potser s'hauria de buscar una parada cèntrica perquè no poden arribar i no s'adapta a l'horari escolar. Tenen un problema a la Urbanització perquè triguen molt.

El Xavi comenta que l'usuari disposa de moltes parades i que es fan reunions periòdiques amb el tema del bus.

El Joaquin comenta que des que van canviar el recorregut es fa el doble de parades al municipi.

Sense més temes a tractar, s'aixeca la sessió a les 20.15 hores del dia 5 de març de 2025.

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT

Pl. Fèlix Figueras i Aragay, s/n | 08640 Olesa de Montserrat | Tel. 93 778 00 50 | ajuntament@olesadumontserrat.cat | www.olesadumontserrat.cat